

Betingelser - Bedingungen - Terms

Konferansepakker - Konferenzpakete - Conferencepackages



Avbestilling - K.pakke 1 og 2.

- min. antall i gruppe = 6 deltakere.
- manglende fremmøte eller kansellering av overnatting på arrangementsdato, belastes med 100 %.
- avbestilling av flere enn 2 deltakere - senere enn syv dager før arrangementsdato, blir belastet med 60 % av rompris eks. bevertning.
- avbestilling av flere enn 2 deltakere - senere enn 14 dager før arrangementsdato, blir belastet med 30 % av rompris eks bevertning.
- avbestilling av konferanserom senere enn 14 før arrangementsdato belastes med 100 %.

Flytting av arr.dato (min. samme omfang) for konferansepakker.

- til annen ledig dato gjøres vederlagsfritt ved varsel 14 dager før bestilt dato.
- til annen ledig dato - senere enn 14 dager før bestilt arrangementsdato, belastes umiddelbart med 10 % av bestilt vare . Nytt arr. (min. samme omfang) belastes med full pris. Eventuell ny avlysing belastes med 90 % av bestilt vare.

Utsjekk ved konferansepakke – kl 09.00 på ukedager

Hotellet har gjerne grupper som overlapper hverandre og må derfor ha tilgang for utvask allerede fra formiddagen på dag 2.
Bagasje kan mellomlagres på låsbart rom/garderobe – alternativt legges den ut i bilene.
Leiligheter som er bestilt for bruk som grupperom på dag 2, beholdes etter nærmere avtale.

Avbestilling - K.pakke 3 - dagsarr.

- manglende fremmøte eller kansellering på arrangementsdato, belastes med 100 %.
- Kansellering av arrangement senere enn 7 dager før arr.dato belastes med 50 % av bestilt vare - konferanserom og deltakerkostnad.
- Kansellering av arrangement senere enn 14 dager før arr.dato belastes med 50 % av kostnad for konferanserom.



Abbestellung

- Mindestanzahl der Gruppe = 6.
- Bei Nichterscheinen oder Stornierung der Übernachtung am Tag des Arrangements werden 100% des Gesamtbetrages in Rechnung gestellt.
- Bei Abbestellung von mehr als 2 Teilnehmern – später als 7 Tage vor dem Tag des Arrangements – werden 60% des Zimmerpreises (exkl. Bewirtung) berechnet.
- Bei Abbestellung von mehr als 2 Teilnehmern – später als 14 Tage vor dem Tag des Arrangements – werden 30% des Zimmerpreises (exkl. Bewirtung) berechnet.
- Die vollständige Abbestellung des Tagungsraumes – später als 14 Tage vor dem Tag des Arrangements – wird zu 100% berechnet.

Datumsänderung für Arrangements bei Konferenzpaketen - mit dem gleichen Umfang.

- zu einem anderen freien Datum – unentgeltlich bei Änderung bis zu 14 Tagen vor dem bestellten Arrangementdatum.
- zu einem anderen freien Datum – später als 14 Tage vor dem bestellten Arrangementdatum, wird unmittelbar mit 10% der bestellten Leistung belastet.
- Ein neues Arrangement (mindestens mit dem gleichen Umfang) wird zum vollen Preis berechnet. Bei einer eventuellen neuen Abbestellung werden 90% der bestellten Leistung berechnet.

Auschecken bei Konferenzpaketen – 9 Uhr an Wochentagen

Das Hotel hat möglicherweise Gruppen, die sich überschneiden und deshalb ist es nötig, Zugang für die Endreinigung schon am Vormittag des zweiten Tages zu erhalten.

Das Gepäck kann in einem abgeschlossenen Raum / Garderobe zwischengelagert werden – alternativ kann es ins Auto gebracht werden.

Die Wohnungen, die zur Nutzung als Gruppenraum am zweiten Tag bestellt worden sind, können wie vereinbart behalten werden.



Cancellation

- Minimum number in group = 6.
- No-show, or cancellation the same day will be charged 100 %.
- cancellation of more than 2 guests - less than 7 days prior to event date, is charged with 60 % of price for rooms excl. meals.
- Cancellation of more than 2 guests - less than 14 days prior to event date, is charged with 30 % of room price, excl. meals.
- Cancellation of conference room less than 14 days prior to event date is charged with 100 %.

Changing event date of conference packages - to the same extent.

- to another available date - is free of charge if more than 14 days prior to original event date.
- to another available date - less than 14 days prior to event date, is charged right away with 10 % of full price. New event (min. same cost) is charged full price. A new cancellation is charged with 90% of full price.

Check-out time with conference packages – 9 a.m. weekdays

The hotel may have overlapping groups of conference guests, and housekeeping needs to start preparing the rooms for new guests from morning on day 2. Baggage can be stored in a designated locked room until departure. Apartments booked as group meeting rooms on day 2, are available for use.